
Vaški odbor Doslovče 
 
 
OBČINA ŽIROVNICA 
Breznica 3 
4274 Žirovnica 
 
 
 
Zadeva: Zapisnik 2. seje VO Doslovče   

 
VO Doslovče se je sestal dne 20.4.2023 ob 18. uri v Doslovčah 21a, pri Božič Mateji. 
 
Prisotni: Klemen Zupan, Metka Troha in Mateja Božič 
 
Dnevni red: 

1. Izvolitev predsednika VO Doslovče 
2. Čistilna akcija 
3. Pregled rešitev/pobud/težav občanov s 1. seje VO Doslovče v prostorih Občine  
4. Razno. 

 
 
 
1. Izvolitev predsednika VO Doslovče 
 
Izmed članov Klemen Zupan, Metka Troha in Mateja Božič smo za predsednika VO izvolili Zupan 
Klemena. 
 
 
2. Čistilna akcija 
 
Klemen Zupan bo službeno odsoten na čistilni akciji. Predhodno bo poskrbel za gasilske klopi in 
naročilo malic v gostišču Osvald. Metka Troha in Mateja Božič bosta poskrbeli za organizacijo, 
nabavo pijače, prevzem malic in pogostitev sovaščanov. 
 
 
3. Pregled rešitev/pobud/težav občanov s 1. seje VO Doslovče v prostorih Občine  
 

 Problem z meteorno vodo pri ge. Darinki Grčar, Doslovče 22. Ob nalivih/močnejšem deževju, 
meteorna voda z vasi priteka na dvorišče, posledično do hiše. 
Do ukrepanja še ni prišlo, zato prosimo za čimprejšnje reševanje.  
 

 Na pobudo vaščanov smo na 1. seji predlagali spremembo pri postavitvi table za naselje 
Doslovče in prošnjo za prehod za pešce. Prečkanje in vključevanje na cesto je izjemno 
nevarno, saj žal večina voznikov skozi naselje ne zmanjša hitrosti pod omejitev. 
Ker to ni mogoče, je g. župan predlagal, da na Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo 
poda prošnjo/predlog za zmanjšanje hitrosti na 70 km/h oz. 60km/h na državni cesti 
Žirovnica – Begunje, na odseku Breznica – Doslovče. Predlog smo soglasno sprejeli. 
Prosimo za odgovor Direkcije RS na to pobudo g. župana. 



 Na 1. seji je ga. Majda Gričar ponudila možnost prodaje dela zemljišča, za potopni ekološki 
otok.  Zanima nas, kako potekajo dogovori oz. odkup zemljišča. 

 
 
3. Razno 

 
 Nabiralnik za vprašanja, pobude, pohvale, kritike vaščanov Doslovč. Nabiralnik bomo 

namestili v središče vasi.  
 

 Dopis vaščanom: Pozdrav novega VO in povabilo k uporabi novega nabiralnika, za lažje 
posredovanje predlogov, vprašanj, pohval, kritik. 
 
 

Sejo smo končali ob 20.30 uri. 
*Zapisnik je posredovan na občino in vsem trem članom VO. 

 
 

 
Zapisala: Mateja Božič         

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Doslovče, 20.4.2023 


